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Abstract (en)
Steel wire of high tensile strength and low creep properties and relaxation properties is manufactured by heating the material before deformation
and stretching it at the treatment temperature after the deformation. In this process, the wire is heated to a lower temperature than the treatment
temperature before it enters the last deformation stage. The temperature increase to the required treatment temperature is effected by the
deformation energy. In the last deformation stage, deformations of up to a 50 % reduction in cross-section are applied. The tensile force required for
the deformation is utilised for the stretching. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zur Herstellung von Stahldraht mit hoher Zugfestigkeit und niedrigen Kriech- und Relaxationseigenschaften wird das Material
vor einer Verformung erwärmt und nach der Verformung bei der Behandlungstemperatur gereckt. Bei diesem Verfahren wird der Draht vor Eintritt
in die letzte Verformungsstufe auf eine gemessen an der Behandlungstemperatur niedrigere Temperatur erwärmt. Die Temperaturerhöhung auf die
erforderliche Behandlungstemperatur erfolgt durch die Verformungsarbeit. Bei der letzten Verformungsstufe werden Verformungen von bis zu 50%
Querschnittsabnahme angewendet. Die für die Verformung nötige Ziehkraft wird für das Recken ausgenützt.
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